
Bestyrelsesmøde d. 20-10-2014. 

De tilstedeværende: Iver, Pit, Kjeld, Otto og Erhardt 

Der blev fundet frem til, at der i 2015 skulle bruges 7500 kr. til optagelse i guidemors. 

Det blev aftalt, at TS multiservice skulle bore huller til bord og bænke rundt om lagunen. 

Det blev drøftet, om der skulle flere skilte op, man blev enig om, at der skal skiltes op til udsigten. 
Ligeledes kommer der skilt op med badning forbudt i havnen og der sættes skilte op som viser 
om til badestranden. 

Teltet skal tages ned så hurtig som mulig og læges på plads. 

Der blev aftalt, at der skal skrives kontrakt med kiosken inden næste sommer 

Poul Roesen vil kontakte produktionsskolen, da de gerne vil se, om de kan lave en træbro, når der 
bliver hul ind i lagunen. 

Det blev også vedtaget, at der ikke lejes stole eller borde ud fra 1-12-2014 og det gælder også 
bestyrelsen. 

Efter at undertegnede havde forladt mødet, indgik man aftale ts multiservice om, at slå græs og 
høvle vejen samt vedligeholdes af stien rundt om lagunen. 

Referent: Erhardt 


